

2016中国国际造纸科技

2016 China International Paper Technology

由中国造纸协会、中国造纸学会和中国制浆造纸研究院共同主办的2016中国国际造纸科技展览会及会议将于2016年10月11—13日在上海世博展览馆举行。展览内容涵盖制浆造纸机械设备、零部件、辅助器材、自动化设备及仪器仪表;各类商品纸浆、纸及纸板;废纸及废纸利用技术、设备等;造纸化学品;环保及综合利用新技术及设备;特种纸原料及设备等。

此展览会逢单年在北京举办、双年 在上海举办。往届展览会均汇集了众多 造纸行业有影响力的国内外造纸及相关 企业,取得了圆满成功。

目前展览会的招展工作正在顺利进行。芬兰展团、西门子、Kadant、Kandas、Kauko、BTG、Kumera、Santasalo、Archroma、Elof Hansson、Bekaert、MSK、台湾永光化学、浙江传化华洋、济南瑞联、淄博泰鼎、福建轻机、山东昌华、河南中亚、河南大指、湖南正大、浙江华章、四川高达、绵阳同成、四川环龙、徐州三环、洛阳太学等多家造纸行业有影响力的国内外公司均已参展。该展览会将成为造纸专业人士结识新客户、了解造纸行业最新技术、获取新商机的绝好机会。

本届展览会期间,主办方还将举办 为期一天的2016国际造纸技术报告会, China Paper Association, China Technical Association of Paper Industry, China National Pulp and Paper Research Institute will jointly host "2016 China International Paper Technology Exhibition and Conference (CIPTE)" in Shanghai World Expo Exhibition & Convention Center, Shanghai, China on October 11-13, 2016. Content of the exhibition includes pulping and papermaking mechanical equipment, components, accessories, automation equipment and instruments; all kinds of pulp, paper and paperboard; waste paper and waste paper-using technologies and equipment; papermaking chemicals; new technologies and equipment for environmental protection and comprehensive application; raw materials and equipment for specialty paper.

CIPTE is held in Beijing in the odd years and Shanghai in the even years respectively. Previous exhibitions were held successfully and gathered many most influential enterprises in papermaking and related industries at home and abroad.

Currently, recruitment of 2016 CIPTE proceeds smoothly, many influential exhibitors in pulp and paper industry both at home and abroad have registered, which includes Finnish Pavilion, Siemens, Kadant, Kandas, Kauko, BTG, Kumera, Santasalo, Archroma, Elof Hansson, Bekaert, MSK, Taiwan Everlight Chemical, Zhejiang Transfar Whyyon, Ji'nan Richlink, Zibo Taiding, Fujian Light Industry Machinery, Shandong Changhua, Henan Zhongya, Henan Dazhi, Hunan Zhengda, Zhejiang Huazhang, Sichuan Gaoda, Mianyang Mutual Success, Sichuan Vanov, Xuzhou Sanhuan, Luoyang Taixue Dyes, etc. The exhibition gives professionals an ideal opportunity to meet new customers, learn latest technology of papermaking industry and get new quotient chance.



展览会及会议招展火热进行中

Exhibition and Conference's Recruitment Is Going on

将邀请国内外的造纸行业专家就行业 热点问题和前沿技术等与造纸同行进 行交流。

本届展览会将继续保持规模大、专业性强、国际参展商多、观众对口、研讨会水准高及实用性强等特点,并力求在此基础上不断创新,以满足迅速发展的中国造纸工业的需要。

During the exhibition, one-day 2016 CIPTE Conference will provide a platform for the papermaking and related industries experts from home and abroad, to discuss industrial hot topics and advanced technology.

CIPTE will continue to maintain large-scale, professional, international, visitors counterpart, high-level and practical features, and constantly innovate to meet needs of the rapid development of China's paper industry.

参展联系方式:

张景雯 010-64778167 13521035679 QQ: 810158510 李和琴 010-64778168 13520906544 QQ: 757390685 龚 凌 010-64778166 13520123792 QQ: 757159546 梁 川 010-65778157 13521808647 QQ: 532076162



Contacts:

Zhang Jingwen Tel:+86-10-64778167 13521035679 QQ: 810158510 Li Heqin Tel:+86-10-64778168 13520906544 QQ: 757390685 Tel:+86-10-6477816 QQ: 757159546 Gong Ling 13520123792 Tel:+86-10-65778157 13521808647 QQ: 532076162 Liang Chuan (中国国际造纸科技展览会组委会) №

